

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
SPECIAL RUSSIAN ADVISORY BOARD MEETING
MINUTES FOR TUESDAY, SEPTEMBER 20, 2018**

**625 N. SAN VICENTE BOULEVARD
WEST HOLLYWOOD COMMUNITY MEETING ROOM**

1. **CALL TO ORDER** - Chair Eugene Maysky called the meeting to order at 7:15 P.M.
2. **PLEDGE OF ALLEGIANCE** – Diana Volman led the Pledge of Allegiance.
3. **ROLL CALL** - Board members present: Diana Volman, Farhad Yusupov, Lyubov Levitan, Eugene Maysky, Raisa Aguf, Alex Tolocenco, Larisa Danilova. Staff Liaison Tatiana Rodzinek was also present.
Valentina Matiji and Katrin Kutepova were absent.
4. **APPROVAL OF AGENDA** – Lyubov Levitan made a motion to approve the agenda of Tuesday, September 20, seconded by Raisa Aguf. Motion passed.
5. **APPROVAL OF MINUTES** of the meeting of August 21, 2018. Diana Volman made a motion to approve, seconded by Larisa Danilova. Motion passed.
6. **PUBLIC COMMENT**
There were no public comments.
7. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**
There were no comments.
8. **UNFINISHED BUSINESS**

8.A. CREATION OF A VIRTUAL MUSEUM OF THE RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY

Members of the board received a presentation from Sasha Razor, a PhD student from UCLA's Department of Slavic Languages, East European and Eurasian languages and Cultures.

Members discussed the proposal and asked the presenter to develop a short term proposal, which is the next step in the process of preserving the cultural legacy. Motion was made by member Yusupov, seconded by member Volman and unanimously approved..

8.B. CO-SPONSORSHIP OF RUSSIAN CULTURAL EVENTS 2017-2018

The board discussed upcoming events and listened to the presentation of the organizers of the Russian Arts and Culture Festival. Motion by member Yusupov to support changes proposed to the format of the Festival by the event organizers, seconded by member Aguf. Motion approved, with Member Tolocenco abstaining and Member Volman against.

8. C. UPCOMING CULTURAL PROJECTS AND EVENTS

There were no events to discuss.

8.D. INTERNATIONAL WOMEN'S DAY 2019

The Board received information from staff regarding International Women's Day 2019 and its funding.

The item was tabled until the next meeting.

8.E. VICTORY IN EUROPE DAY 2019

The Board received information from staff regarding Victory in Europe Day 2019 and its funding.

The item was tabled until the next meeting.

9. ITEMS FROM STAFF

There were no items from staff.

10. PUBLIC COMMENT

There were no public comments.

11. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no items from board members.

12. ADJOURNMENT

The Russian Advisory Board adjourned at 9:10PM to a regularly scheduled meeting on Tuesday, October 16, 2018 beginning at 7 PM, at City Hall, 8300 Santa Monica Blvd. in the Community Conference Room.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 16th DAY OF OCTOBER 2018.



CHAIRPERSON

ATTEST:



STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ **СПЕЦИАЛЬНОГО** ЗАСЕДАНИЯ
ВО ВТОРНИК, 20 СЕНТЯБРЯ 2018 ГОДА**

**ОБЩЕСТВЕННАЯ КОМНАТА БИБЛИОТЕКИ ЗАПАДНОГО ГОЛЛИВУДА
625 N. SAN VICENTE BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Евгений Майский объявил заседание открытым в 7:15 вечера
2. **КЛЯТВА ВЕРНОСТИ** – Диана Вольман читал клятву верности.
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Фархад Юсупов, Диана Вольман, *Александр Толосенко, Лариса Данилова, Раиса Агуф, Любовь Левитан, Евгений Майский, Екатерина Кутепова, Валентина Матиджи отсутствовали.*
Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Любовь Левитан предложила одобрить повестку дня на 20 сентября 2018 года, Раиса Агуф предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Диана Вольман внесла предложение одобрить протокол заседания от 21 августа 2018 года, Лариса Данилова предложила поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Комментариев не было.
7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Комментариев не было.
8. **НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**

8.A. СООБЩЕНИЕ ПОДКОМИТЕТА ПО СОЗДАНИЮ ВИРТУАЛЬНОГО МУЗЕЯ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ.

Члены совета заслушали презентацию Саши Рэйзор, аспирантки департамента Славянских, восточноевропейских, и евро-азиатских языков университета UCLA. Члены совета обсудили полученную информацию и попросили подготовить предложение, которое будет являться первым этапом работы над проектом. Фархад Юсупов внес предложение. Диана Вольман предложила поддержать предложение. Предложение принято единогласно.

8.B. СПОНСОРСКАЯ ПОДДЕРЖКА КУЛЬТУРНЫХ МЕРОПРИЯТИЙ 2018 года

Члены совета обсудили предстоящие мероприятия и заслушали информацию от организаторов Фестиваля Русской Культуры и Искусства. Фархад Юсупов внес предложение поддержать изменения, предложенные организаторами, Раиса Агуф предложила поддержать предложение, предложение было одобрено. Член совета Толосенко воздержался от голосования, член совета Вольман проголосовала против изменений.

8. C. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ И ПРОЕКТЫ.

Мероприятий для обсуждения не было.

8.D. МЕЖДУНАРОДНЫЙ ЖЕНСКИЙ ДЕНЬ 2019

Татьяна Родзинек сообщила членам совета, что начиная с 2019 года увеличится финансирование проекта. Обсуждение вопроса было отложено до следующего заседания.

8.Е. ДЕНЬ ПОБЕДЫ 2019 ГОДА

Татьяна Родзинек сообщила членам совета, что начиная с 2019 года увеличится финансирование проекта. Обсуждение вопроса было отложено до следующего заседания.

9. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений не было.

10. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

11. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

12. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 9:10 вечера. Следующее заседание состоится в здании мэрии Западного Голливуда, в конференц-зале на первом этаже, по адресу: 8300 Санта Моника бульвар, в регулярно назначенное время во вторник, 16 октября 2018 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 16 ОКТЯБРЯ 2018 ГОДА.


ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:


СОТРУДНИК ГОРОДА